
   J.nr. 2012-218-0106

   Dato:19. april 2012

Til

Folketinget - Skatteudvalget

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 470 af 23. marts 
2012. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydt-
kjær (DF).

(Alm. del).

Thor Möger Pedersen

/Susanne Reinholdt Andersen

                         

Skatteudvalget 2011-12
SAU alm. del , endeligt svar på spørgsmål 470
Offentligt



Side 2

Spørgsmål: 

Ministeren anmodes om at opgøre, hvad de 20 produktkategorier er, som danskerne får 
mest sukker fra. Opgørelsen bedes ske i procent og gram.

Svar: 

Skatteministeriet er ikke i besiddelse af eller for den sags skyld vidende om, at der skulle 
findes så detaljerede opgørelser over danskernes sukkerindtag.

Udgangspunktet for afgrænsningen af afgiftsgrundlag mv. i forbindelse med udvidelsen af 
afgiftsgrundlaget for chokoladeafgiften har primært været ”Danskernes kostvaner 2003-
2008” og Fødevaredatabanken fra DTU Fødevareinstituttet samt diverse oplysninger fra 
Danmarks Statistik.


